

Norsk Newfoundlandshundklubb



Referat

Styremøte nr. 12-2023

Dato: 29.11.2023

Sted; Messenger

Tilstede: Trond, Lars, Hanne, Knut, Monika, Nina

Forfall: Ingunn

Tekst i kursiv og rødt er tidligere omtale av saken, tekst i normal skrift er utviklingen

Godkjenning av referat nr 11 - 23

Frist

Sak nr.
1/23

Godkjent

Medlemsbladet.

Frister for 2023

Sak nr.
2/23

Blad nr	Manusfrist	Til trykkeri	Til medlemmene
1	20.januar	Web-utgave?	1. mars
2	15.april	1. juni?	15. juni
3	15. august	20.september	15. september
4	1.november	20.november	15. desember

Sak nr.
3/23

Økonomi

Bedriftskonto

Kr. 100.426,-

Sparekonto

Kr. 41.569,42,-

Ikke oppdatert.

Norsk Newfoundlandshundklubb



- Sak.nr. Terminliste 2023**
- 04/23**
- 15.01.2023: Skien.(Espen Eng)
 - 27.05.2023: Valebø.(Susanna Johansson)
 - 3+4.6.2023: Ler i Trondhjem.(Valentinas Stiklius)
 - 15.07.2023: Skiptvedt.(Ninni Lønner Andersson)
 - 26+27.08.2023: Brandsrudsletta. (Birgitt Bischoff)
 - 09.09.2023: Hokksund. Per Kristian Andersen.
 - 21+22.10.2023. Dobbeltutstilling for alle i gr 2 avholdes i Skiflygningshallen, Vikersund. Vi prøver å sette ned en komitee til denne utstillingen, Anica, Ingunn, Hanne og Espen. (Einar Paulsen, Liz-beth Liljequist og Sølvi S.) Mangler 2 dommere. AVLYST !
- Sak.nr. Årets Triatlon/Biatlon nuffe**
18/22
- Det er kommet inn et godt gjennomarbeidet forlag fra Marita Ovesen. Styret går igjennom forslaget og behandler dette på neste styremøte. Behandles på arbeidsmøte 23. november
Sjekke opp om Espen har kontaktet Marita
- Sak.nr. Morokulien 2024**
19/22
- Vi setter ned en Morokulien-komit e s a raskt som mulig. Den skal best a av b ade nordmenn og svensker. Anica legger ut foresp orsel p a fb og hjemmesiden.
Ingen tilbakemeldinger fra personer som  nsker   delta i komit een.
Sverige deltar. Anica legger ut p a fb igjen.
Planleggingsm ete 8.november 2022 kl 19.30.
Medlemmer som  nsker   bidra, kan sende en mail til styret@newf.no
Vi kontakter den Svenske Nuffe klubben n ermere v aren for   fortsette planleggingen.
Lars har kontakt med Svenskene om at dette skal finne sted i pinsen 2024. Lars avventer p a tilbakemelding da de har styrem ete. Dette blir for v ar del 2 Juni, Svenskene 1 Juni. Lars har booket plassen, og booker den store hytta, samt 3 sm a. Lars har ordnet en engelsk dommer, som selv booker billetter. Svenskene skal muligens bruke Beatrice fra Italia. Vi m a pr ve   f a med flere i komiteen til Morokulien. Lars h rer med S lvi om hun  nsker   bidra. Vi m a bestille hotell rom til dommeren. Vi m a ogs a sjekke om vi kan bruke samme ringsekret er som svenskene.
- Sak.nr. Unntatt offentligheten –**
23/22
- Sak.nr. Forslag til ny utregning av mvl.**
24/22
- Det er kommet inn forslag til ny utregning av mestvinnerlistene. Behandles p a eget arbeidsm ete 23.november.
Sjekker opp i tidligere protokoller fr a  rsm eter om det ble fattet vedtak om al alle skal st a p a lista, eller om det kun er medlemmer.
Vi beholder den gamle ordningen ut 2023, og g r evt. Over til ny utregning fr a 2024.
Vi b r ogs a anonsere p a evt. Facebook at vi trenger noen som skal ha ansvaret for mvl.
S lvi Nortvedt skriver denne.



Sak.nr. **Unntatt offentligheten –**
01/23

Sak.nr
02/23

Varehenger. Styret har brukt mye resurser og penger for å få denne i orden. Vi opplever at hengeren/utstyret ikke blir satt tilbake i den stand den var i da den blir hentet. Hanne foreslår at vi må ta leie for bruk samt et depositum. Det blir satt kr. 500,- i leie og kr. 2000,- i depositum, da er det opp til de som leier om de vil ordne dette sjølv, eller om vi må ordne dette. Monika vil orientere alle avdelingene om dette.

Sak.nr **Triatlon/Biatlon**
03/23

Hanne foreslår å gjøre om til kun Biatlon (eksteriør og vann), ta bort triatlon. Dette var det enighet om i styret. Arbeidet med dette vil fortsette på det fysiske møtet 21+22 oktober.

Eventuelt:

Sølvi kom med forslag om dobbeltutstilling.
Avlsprogrammet, her velger vi å følge NKK

Triatlon, vi har tatt noen justeringer, Espen sender til Marita.

Ingunn tar seg av innkomne saker fra siden vår. Vi lar dette gå slik inntil videre.

Mestvinnerliste: Sender til høring m/høringsfrist, som Anica har utarbeidet.
Ansvarlig for mestvinnerlista, der ble det foreslått Martin Ovesen, dersom han ikke er int. spør vi Unni. Disse kunne ikke, så vi må gå ut med en forespørsel. Legger ut en gang til.

Kasserer: May ønsker ikke å fortsette, Anica melder seg som ekstern kasserer for året 2023 i samarbeid med Mette Marit. Hanne godkjenner utbetalinger. Vi må finne en ny kasserer viss ikke Anica kan ta ut 2023. Lars foreslår evt. Mette Marit. Mette Marit kan ikke sitte som kasserer. Monika tar over denne funksjonen.

Vikersund: Anica booker 15 rom på Tyrifjorden. Dette er bestilt med 3 retters middag. Espen sjekker noen andre muligheter, også Kristian Andersen. Anica sjekker om hun kan i September, hun kan dømme Berner Sennen og Leonberger.
Lars kontakter Espen ang. Dommere
Trond jobber for å få avlyst utstillingen. Den er avlyst, men vi må gi beskjed til utleier, hotell, dommere osv. Trond ringer til Tyrifjorden hotell. Lars gir beskjed til dommerne.

Sunnhetsutvalg: Her er det pr. d.d kun Hanne som sitter. Det er ønskelig med 3 pers. Lars foreslår Sølvi Nortvedt og May-Liss. Hanne foreslår Monika, men hun er usikker på tiden hun har til rådighet men kan stå inntil videre. Lars lufter dette med de 2 andre. Sølvi og May-Liss har takket ja til dette, samt Hanne og Monika.

Utstillingsutvalg: Bred enighet om dette. Lars er selvvalgt kandidat. Han tar også en runde og prøver å få med flere kandidater også fra andre deler av landet. Han har prøvd å få med en del, men dette viser seg å være en utfordring.

Stor cert. Lars ønsker at dette ikke bare skal deles ut på Elverum, Morokulien står med stor cert når det holdes utstilling av hovedklubben der. Det ønskes at dette kan ruleres litt på slik at vi kan få med flere på utstilling, også fra Sverige og Danmark. Litt i seneste laget og gjøre om på dette nå for 2023, men noe vi vil jobbe videre med ut året. Vi kan søke om ekstra stor cert for 2024, vi har jubileumsår. Vi burde søke ganske snart om dette.



Vi har for tiden ikke Teams, men Hanne fant en e-post fra NKK som kan tilby dette. Alle setter seg litt inn i dette til neste styremøte.

Jeg ser at løsningen tilbyr Teams, med dokumentarkiv for styremøter og årsmøter. Dette koster kr. 195,- pr. pers pr. mnd. Vi er totalt 7 pers i styret, og vil koste kr. 1365,- pr. mnd + mva. Vi beholder messenger som møteplattform, og sjekker andre løsninger med tanke på lagring av dok. + mer. Vi finner et sted for lagring av dokumenter, Hanne sjekker dette. For eksempel onedrive.

Moms kompensasjon, frist 30 juni. Anica har sendt inn. Er under behandling. Hanne sjekker med Anica.

Trond tar seg av søknader som kommer inn ang. Utstillinger. Vi sier nei til alle som er samtidig med våre spesialer, ellers ser vi an avstand.

Ingunn tar alle andre henvendelser som kommer inn.

Signaturrett. Leder eller nest leder og 1 styremedlem. Er ikkje endret, men blir i orden når alle signerer samordnet.

Hanne sender inn Protokollen frå årsmøtet til Brønnøysundregisteret samt Dogweb.

NKK Teams + hjemmeside. Hanne foreslår en arbeidsgruppe som jobber med dette. Vi må finne en løsning som passer for oss. Ønskelig med en sky løsning.

Taushetserklæring frå de nye i styret.

Brandsrudslatta: Hanne Aamodt stiller som dommer. Vannprøvene blir i Sagtjernet. Vi må også finne et sted vi kan anbefale medlemmene overnatting, slik at vi blir mest mulig samlet på et sted. Nina kontakter Elverum camping å hører om vi er ønsket der eller ikkje, det gjorde hun på møtet, og vi er velkomne til å være der til overnatting samt sosialt samvær på lørdag.

Vi må informere alle medlemmene om at dette blir på Elverum camping. Ingunn skal undersøke om det er nok strøm på Brandsrudslatta til noen campingvogner/bobiler. Mulig vi flytter dette hit.

Ingunn ordner Rally.

Hanne og Monika organiserer vannprøve.

Vi må få på plass utstillings leder, Trond har kontroll på dette, Merete. Plass sjef er Trond.

Viss det ikkje er internett på stedet tilbyr Trond dette via sin tlf.

Nina undersøker om vi kan ha vannprøvene på Sagtjernet med kommunen. Dette er i orden.

Monika undersøker om Anica har mulighet til å være skriver.

Vi mangler ringsekretær og skriver til utstillingen, Trond undersøker om han som var på Morokulien i 2022 kan ta på seg begge oppgavene.

Foreløpig påmeldte 62 stk til RL, grensen er 60. Mulig trenkning etter fristen går ut.

Ingunn sjekker med RL dommer om hun har noe av det vi trenger til gjennomføringen.

Vi trenger kritikkskjema, Trond bestiller dette.

Vi får ordner en liten kiosk hvor vi selger toast, vaffel, brus og kaffe. Vi prøver denne gang på selvbetjening. Hanne kjøper inn en del av ingrediensene.

Ingunn sier det ikkje er drikkevann på stedet, så vi må ta med vann.

Vi må ha premier til de beste i alle klassene, alle prøver å få tak i noe.

Rosetter, vi er usikre på om vi har det vi trenger. Nina prøver å få liste av Hanne A, kva vi har på lager, evt Monica kontakter flaggfabrikken og best. Det vi trenger.

Dommeren til utstillingen lander på Gardermoen klokken 18:35.

Flyet hennes går tilbake på søndag klokken 11:50

Ingunn/Henriette/Hanne ordner transport til/frå Gardermoen

Vi må ha 2 skrivere til rally.

Dyrevernansvarlig, kan være plass sjefen som er Trond.

Norsk Newfoundlandshundklubb



Vi må sjekke om det er nok rosetter til alle prøvene

Rigge til utstillingen prøver vi å ta på fredag, må se hvem som kommer og når den dagen.
Vi starter med RL klokken : 10:00
Utstillingen starter klokken: 13:00

Ingunn legger ut informasjon snarest mulig på FB.

Trond leder styremøtene fremover og Lars inviterer.

Utstillinger i fremtiden for hovedklubben blir maks 3 pr. år. Foreløpige for 2024 er Morokulien helgen 1-2 juni 2024. Valebø helgen 29-30 juni samt Elverum evt siste helgen i august. Underavdelingene kan arragere så mange de vil, men vi må tilbake til gml løsning, der avdelingene må søke styret før 30 sept, med budsjett for kommende utstillinger. Dette for å ha kontroll på dette. Monika setter opp forslag til tekst vi sender til alle avdelingene.

Vi må få kontroll over e-poster, dokumenter, passord etc. som Anica har tilgang til men ikkje det nye styret.
Monika sjekker opp dette.

Premier til kommende utstillinger, Ingen har tid eller ressurser til å legge ned masse arbeid med dette. Vi tar det vi kommer over, men fortsetter med premiekortene.

Kiosk på utstillingene: Dette må vi se nærmere på.

Det har blitt oppdaget er feil i protokollen frå årsmøtet, Ingunn er ikkje med der som vara i styret.
Knut lager et tillegg til protokollen hvor Ingunn er med.
Dette er nå ok.

Samarbeidsmøte med BTV ang. Utstillingen i Hokksund 30 august klokken 19:30

**Det ble på styremøtet 19.09.2023 vedtatt at vi skal ha et fysisk møte.
Dato for dette møte er satt til 21+22 oktober**

Monica har bestilt hotell rom til Lars, Trond og Nina på Thon Hotell Arena

Saker som skal behandles:

- Hanne foreslår å gjøre om Triatlon til Biatlon(eksteriør og vann) sak 03/23.
- Utstillingen i Skien 20+21 Januar. Her estimerer Lars at Fritidshallen i Skien vil koste kr. 25.000,-, dette er for dyrt. Monika sjekker en annen hall som koster mindre(Dray hallen) i Bamble. Lars sjekker Oslo Conveson center. Anica sjekker MøIndalen.
- Monika skal se på G-mail, vi får duplikater på hver e-post som kommer.
- Sak 23/22. Trond har fått svar, og NKK skal se videre på saken.
- Monika sjekker ang. Lagring av dokumenter for klubben. Hun prøver å hente de gml frå Anica.
- Sak 24/22 har vært ute på høring hos medlemmene, nytt skal gjelde frå 1.1.2024 Vi skal samtidig se kva de gjør i Sverige, Lars henter inn litt info derfra.
- Det er enstemmig i styret at et evt. Ekstra stor cert for 2024 grunnet jubileum skal gå til Valebø utstillingen på laurdag, da hovedklubben står for denne. Lars søker om dette.
- Sette opp terminliste for 2024
- Sunnhetsutvalg/avlsråd. Kva krever NKK. Sunnhetsutvalget har møte 25/09. Representantene tar dette med til styret.
- Monika syntes malen til referat(Knut er helt enig)er dårlig, hun skal se på ny mal.
- Morokulien!
- Bruksrådet!
- Retningslinjer i klubben.
- Økonomisk kontroll i klubben.

Norsk Newfoundlandshundklubb



- Hvem gjør kva i klubben? Bør tas opp på søndag.
- Medlemsbladet som tema.
- Mål for klubben, langsiktig og kortsiktig.

Neste styremøte 21/22 oktober 2023, fysisk møte.

- Vi møtes klokken 10:00 på lørdag i Chr. Tomters veg 1, 2005 Rælingen
- Det er booket bord på Olivia til middag, vi møtes klokken 18:00. Klubben dekker inntil kr. 300,- pr. pers.
- Hanne ordner lunsj på laurdag
- **Dette ble ansett som arbeidsmøte og ikke styremøte. Derfor ikke referat. Det ble pratet om klubbens strategi i tiden fremover. Alle unntatt Knut Isaksen var tilstede.**
- Vannprøver, nytt regelverk. Prosessen er i gang, forslag er oversendt, men feil bestemmelser. Hanne og Monika ordner dette til helgen.
- Rigmor U. bortgang. Astrid skriver minneord til klubb bladet. Dette kommer med i utgaven før jul, eller til sommeren.
- Klubben bestiller blomster til begravelsen, Monika ordner dette.
- Forespørsel om elev er ok.
- Avlsrådskurset. May-Liss stiller på dette i år.
- Skienutstillingen. Skiver og ringsekretær er ok. Vi ønsker å ha BIR og BIM for begge dagene. Må skaffe en lokal dommer til dette. BTV holder kiosken begge dagene.
- Monika kontakter IF angående forsikring til varehengeren.
- Mestvinnerlista, ikke i orden enda. Hanne og Monika ordner dette.
- Priser. Vi velger at prisene skal stå som de er.
- Rosetter. Monika sjekker med Hanne Augustin. Hanne har førespurt om innkjøp av glass. Monika svarer på dette, men vi ønsker at det samtidig skal bestilles opp galss til mestvinner.
- Mestvinner premier. Her må vi prøve å finne noe nytt. Lars ser på dette.
- Foreløpig utstillinger for 2024 i hovedklubbens regi er Skien, Morokulien og Valebø.
- Høstutstilling. Det er foreslått en høstutstilling kombinert med vannprøver i midten av august. Trond sender en forespørsel til avd. i Kristiansand om de er int. Det er snakk om helgen 17-18 august.
- Brevet Monika sendte til avdelingene har tydeligvis ikke kommet frem til alle. Monika sender en reminder med bekreftelse.

Neste styremøte onsdag 10.01.2024(Ble utsatt grunnet fellesmøte med BTV-Utstillingen i Skien)

Referent Knut Isaksen

Norsk Newfoundlandshundklubb

